
Zápis ze schůze OV Vratíkov konané dne 6. 11. 2024 v 18,00 hodin

Přítomni: Petra Jakubcová, Jan Šmíd, Petr Novotný, Hana Novotná, Martin 
Drška, Magda Kolouchová Hrozová
Omluven: Tomáš Sychra
Občané: 4 občané

PROGRAM:  1) Zahájení – schválení programu
                       2) Dotazy a připomínky občanů
                       3) Kontrola úkolů
                       4) Plynofikace (smlouvy)
                       5) Zhodnocení r. 2024+ rozpočet
                       6) Podněty a připomínky členů OV
                       7) Různé

1)
Petra Jakubcová přivítala přítomné a zahájila  schůzi.  Připomínky k programu
schůze nebyly vzneseny, program byl schválen.
 

2)
Občan se dotazoval, zda v naší obci platí vyhláška či nařízení o nedělním klidu.
Vzhledem k tomu,  že  členům OV není  známo,  že  by  město  Boskovice  mělo
takovou  vyhlášku  vydanou  a  obec  Vratíkov  je  přidruženou  obcí  města
Boskovice,  vztahují  se  na  obec  Vratíkov  stejná  pravidla.  Doporučeno  bylo
zejména jednání v rámci udržení dobrých sousedských vztahů.
Další  dotaz  byl  směřován  na  pálení  zahradního  odpadu.  Pálení  zahradního
odpadu není  zákonem zakázáno, ale  je  nutné dbát bezpečnostních pravidel,
příp. nahlásit na HZS JMK.

3)
Oprava plotu na hřišti – úkol splněn
Ořez porostu kolem hl. komunikace směrem do Boskovic – úkol trvá 
Oprava chodníků + výměna obrubníků a doplnění obrubníků – úkol trvá
Osvětlení přístřešku+ skladových prostor – úkol splněn
Výměna okna v knihovně – úkol trvá, okno objednáno
 
          



                                                                      4)
Petra  Jakubcová  informovala  o  stavu  plynofikace  v obci.  Po  veřejné  schůzi
s občany,  vedením  Města  a  zástupcem  M.I.S.  Protivanov  dne  23.10.,  bylo
k dnešnímu  dni  podepsáno  a  od  občanů  vybráno  31  Smluv  o  budoucím
připojení  k     plynové  soustavě  .  OV  Vratíkov  počítá  s připojením  i  u  obecních
budov  (tj.  3  budovy).  U  5  osob  se  předpokládá  dodání  podepsaných smluv
v     brzké době  .
Ze strany OV se jedná o značný zájem lidí o plynofikaci obce. Řada osob je však
zaskočena výší pokuty (250 000,- Kč) v případě nesplnění podmínek uvedených
ve smlouvě. Mimo počet podepsaných smluv, většina občanů počítá se zřízením
přípojky a následným odběrem. V obci je 6 nemovitostí, které nejsou obydleny
a noví majitelé nemají zájem smlouvu, z důvodu výše pokuty, podepsat.

Předpokládáme, že RM zhodnotí kladně tento stav a bude považovat počet
osob závazně přihlášených k odběru za dostačující.

                                                                        5)
Zhodnocení r. 2024:
Celý  rok  2024  jedná  OV  Vratíkov  s vedením  města  Boskovice  ohledně
plynofikace obce. Proběhla jednání na MěÚ a jednání s M.i.S. Protivanov. Na
poslední  veřejné schůzi  dne 23.10.  konané v budově OV za  přítomnosti Ing.
arch. Jany Syrovátkové, Ing. Lukáše Holíka, Vladimíra Petrů, DiS. A Ing. Michala
Veselého (M.i.S. Protivanov) došlo u zájemců o odběr plynu k podpisu závazné
smlouvy. Po obdržení podepsaných smluv budou tyto smlouvy předány vedení
města  k podpisu  starostce  města  a  jeden  výtisk  bude  vrácen  budoucím
oprávněným.  Město  se  v příp.  dostatečného  počtu  podepsaných  smluv
zavazuje vybudovat plynovou soustavu v naší obci.

V letošním  roce  byla  opravena  poslední  část  cesty  směr  spodní  rybník
zpevňujícím  nástřikem.  Opraveny  byly  také  díry  v plotu  na  dětském  a
víceúčelovém hřišti, dodány byly nové prvky na dětské hřiště a 2 nové lavičky. 

ROZPOČET:



Z počátečního stavu 268 616 ,- Kč se letos jednalo o vyšší výdaje na zakoupení
kávovaru,  sekačky na trávu,  autobusovou dopravu do Kladrub n.  L.,  terénní
úpravy u víceúčelové budovy, zakoupení chladničky. Největším výdajem byla
oprava  elektroinstalace  v budově  bývalé  prodejny  COOP  a  osvětlení  sklepu
budovy.
V současné době se jedná o částku 98 369,- Kč.

Do konce kalendářního roku se ještě počítá s výdaji:
Balíčky od Mikuláše - 2500,- Kč
Pronájem zimního stadionu – 3500,-Kč
Cestovatelská přednáška – 1500,- Kč
Materiál na opravu pivních setů – 2500,- Kč.

Zbytek peněz bude převeden do následujícího roku.

                                                                      6)
Kácení stromu před budovou OV  - stav zjistí Jakubcová
Vlhká zeď v místnosti se  zrcadly  a  strop v posilovně víceúčelové budovy –
jednáno s pí Honzírkovou a domluvena oprava střechy na víceúčelové budově +
kontrola střechy nad budovou bývalé prodejny. Z důvodu vlhkosti i ve spodní
části budovy (v místě komínu), bude zažádáno o zaplechování komínu, který
není využíván, aby nedocházelo k zatékání.
Úklid  v prostorách  prodejny –  po  opravě  elektroinstalace  je  třeba  prostory
uklidit,  odvézt  přebytečný  materiál  a  přeskládat  regály,  které  budou  dále
využívány. 

7)
Akce pro veřejnost:
15.11. – Cestovatelská přednáška – Podzimní Nepál s výhledem na Mont    
                Everest (s Lucií Kubínovou)
28.11. – Čaj o páté + adventní tvoření
5. 12. – Setkání s Mikulášem na návsi
23.12. – Vánoční sousedské setkání 
24. 12. – Krmení zvířátek



31. 12. – Silvestrovský pochod
Veřejné bruslení - termín bude upřesněn

Členové OV souhlasí s výdaji z rozpočtu.

Zapsala: H. Novotná                                                    Ověřila: P. Jakubcová


